
Zápis z porady vedení PřF dne 7. 9. 2009 
 
Přítomní: doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Hejnová, dr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. AS PřF odsouhlasil spoluúčast PřF 10 mil. Kč  na projektu budovy „A“ v Kampusu. 

2. Děkan informoval vedení o důležitých bodech jednání na kolegiu rektorky: 
            -  stavební firma dokončila a předala stavbu skleníku pro katedru biologie v areálu Za   
               Válcovnou 
            -  kolegium rektorky odsouhlasilo změnu v užití sociálního fondu UJEP – od 1. 1.   
               2010 budou z tohoto fondu zaměstnancům UJEP poskytovány zaměstnanecké   
               výhody ve formě poukázek UNIŠEK+   
            -  4. 11. 2009 proběhne na UJEP „Den kariéry“. 

      3.   Vedení diskutovalo otázku zachování IGA PřF, pokud IGA UJEP bude mít dostatek  
             finančních prostředků. 

      4.   Proděkan Balej informoval: 
            -  proběhne kontrola probíhajících Rozvojových projektů 
            -  PřF  příští týden podá 3 evropské projekty do OP VK.  

5.   Tajemník informoval: 
       -  probíhá jednání tajemníků FF, PF a PřF o dodatku k Transformační smlouvě                
          ohledně přehodnocení příspěvku na knihovnu. Vedení PřF nesouhlasí s novým  
          přerozdělením podle přepočtených studentů. 
       -  probíhá rekonstrukce budovy Klíšská 28. 

 
 
 
 
 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
                                                                                             děkan PřF UJEP 
 
 
 
 

Zapsala: Yvona Jůzová 


